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Mondelinge vragen steunpakket cultuur

Vorige week werd bekend gemaakt dat er een aanvullend steunpakket beschikbaar wordt gesteld 
voor kunst en cultuur. Gemeenten ontvangen al in december een bedrag met als doel dit te besteden 
aan de ondersteuning van kunst en cultuur. Het geld is echter niet op voorhand geoormerkt door het 
Rijk. 

De bijpraatsessie over cultuur die vorige week zou plaatsvinden, is opgeschort. Daardoor is het voor 
de raad niet inzichtelijk wat de richtlijnen zijn voor het cultuurbeleid vanaf komend jaar. Die zijn 
medebepalend voor te maken keuzes en dus ook voor het besteden van gelden uit het steunpakket. 
Dat brengt de fractie van D66 tot de volgende vragen aan het college.

1. Is bij het college al bekend welk bedrag er naar de gemeente Zwolle komt?

2. Is het college bereid om het bedrag afkomstig uit het steunpakket te oormerken, zodat het 
alleen ingezet mag worden ter ondersteuning van de kunst en cultuursector? 

3. Heeft het college al bedacht hoe zij de middelen uit deze steunpakketten gaat besteden? 

4. Zo ja, waaraan? Zo nee, kan het college de raad informeren tegelijk met het voorgenomen 
bijpraatmoment cultuur in december?

Namens de fractie van D66 Zwolle,
Mark Oldengarm


